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Rodny Rady Miasto Wloclawek

Wloclawek 9.A1,2025r

*u* "3 ;; ".1 
:

Szanowny Pon

Krzysztof Kukucki

P rezyde nt M iasta Wloclawko

Uprzeimie proszq o stonowisko Pano Prezydento w nastgpujqcej sprawie:

1'Czy w 2025 roku mieszkoricy mogq sklodoc wnioski o nabycie swojego tokalu
mieszkalnego z bonifikatq w oparciu o uchwarq nr xt/g4/2019 Rody Miosta
Wloclawek a tym samym prowadzono bqdzie sprzedai tokali mieszkalnych
stanowiqcych wlosnoic Gminy Miasto wloctawek na rzecz najemcow.
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